
REFERAT FRA STYREMØTE 24.08.2022    

 
Avdeling Hovedlaget 

Dato 24.08.22          Kl. 19.00                          Sted: Klubbhuset 

 

Tilstede: 

Tor Bach, Atle Larsen, Eivind Selven, Oda Sterten, Hege Berg, Hermann Lund, 

Kari Fossvoll, John Forvik, Atle Olav Sognli og daglig leder Anders Skjøld 

Meldt fravær Karin L.Røttereng 

Ikke møtt  

 

Sak nr. Begrunnelse Vedtak 

 

20/22 

 

 

Referat styremøte 15.06.22 

 

 

- Godkjent med 

bemerkning om at 

sak 19/22 om 

rekruttering av 

styremedlemmer og 

trenere innenfor 

friidrett og ski blir 

fulgt opp. 

 

 

21/22 

 

Orienteringssaker; 

 

Økonomi 

- Tor Bach orienterte om status for økonomi i OIF per 

30.06.2022 

- Styret ønsker en total oversikt over alle sponsorer i 

OIF. Daglig leder utarbeider dette og sender til styret 

via e-post. 

- Styret var bekymret over den økonomiske utviklingen i 

fotball, og ber leder om å sende en forespørsel til 

fotball om en redegjørelse av situasjonen i fotball vedr. 

økonomi, kasserollen og inntektskildene for avdelingen 

så fort det lar seg gjøre. 

 

VA prosjekt Ulvåsen 

- Tor Bach orienterte om prosjektet og status for trinn 1 i 

prosjektet. 

- Det er gjennomført et møte med Salvesen & Thams og 

Mardal Maskin torsdag 18.08 

- Ole Roar Bonvik får mandat fra hovedstyret til å bli 

utnevnt som prosjektleder for prosjektet. 

- Neste steg i prosjektet er en søknad inn til kommunen 

om støtte til trinn 1 i prosjektet. 

 

Prosjekt skiløype Lysthusflata/Buvikløypa Ulvåsen 

- Martin Lund presenterte forslag om ny skiløype i 

Ulvåsen. 

- Styret gir Martin Lund mandat til å være prosjektleder, 

og lede prosjektet videre. 

- Martin Lund fører videre dialog med Statskog om 

prosjektet 

 

 

 

Orienteringssakene tas til 

etterretning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



- Når det foreligger grønt lys fra eierne og 

kostnadsoverslag klart, presenteres dette for styret. 

 

Nils Arne Eggen Arena – Ekstraordinært årsmøte i 

Idrettsrådet 

- Før styremøtet ble det gjennomført et formøte med 

fotballavdelingen vedr. saken. 

- OIF stiller seg positiv og støtter at idrettsrådet skal ha 

en representant inn i aksjeselskapet NAEA. 

 

 

Status Politiattester 

- Status quo 

 

Status Utstyr 

- Status quo  

 

Status Barneidrett 

- Status quo 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

22/22 

 

Saker 

 

1. Strategi 

- Se saksdokumenter som vedlegg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Kommunikasjon 

- Se saksdokumenter som vedlegg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

- OIF hovedstyret 

ønsker at områdene 

sportslig aktivitet og 

organisasjon 

prioriteres som de 

to viktigste 

områdene på 

strategiplanen i 

2022 og 2023. Dette 

skal evalueres i 

andre halvår i 2023. 

 

 

- Hovedstyret gir 

daglig leder mandat 

til å kontakte Exigo 

for oppgradering av 

hjemmeside. 

Forslag til løsning 

for hjemmeside 

presenteres for 

styret ved 

ferdigstillelses. 

 

- Styreleder 

utarbeider et 

årshjul der det 

legges inn forslag 

på når møter 

mellom avdelingene 



 

 

 

 

 

 

Tilleggsforslag fra daglig leder vedr. epost løsning OIF 

og hovedstyret skal 

være. Forslag til 

årshjul sendes 

styres ved 

ferdigstillelse. 

 

- Hovedstyret utpeker 

daglig leder til å se 

på nåværende e-

post løsning i OIF i 

samarbeid med 

Exigo i forbindelse 

med 

hjemmesideløsning. 

 

 

 

 

 

23/22 

 

Eventuelt 

 

Spørsmål fra Hermann Lund via epost til styret 23.08.22 

 

- Flerbrukshuset status renhold, utsmykking og utleie 

o Daglig leder orienterte om status for 

flerbrukshuset 

 

- Ulvåsen 

o Tor Bach orienterte om status løypemaskin, 

løypekjøring, Ulvåsveien, velkommenskilt. 

o Tor Bach og daglig leder gjennomfører innen 

kort tid et felles åpent møte for alle involverte i 

Ulvåsen. 

 

- Arrangement 

o Styret gir Hermann Lund fullmakt til at OIF tar 

på seg 17 mai feiringen på Orkanger de 

kommende årene. 

 

- HMS håndbok 

o HMS håndbok og beredskapsplan legges ut på 

hjemmesiden. 

 

- Infoskilt Idrettsparken/oppmerking av parkering 

o Daglig leder orienterte om saken 

 

- Medlemsverving 

o I forbindelse med oppstart av aktivitet og 

vervekampanje har dette ført til at OIF har økt 

sin medlemsmasse fra 1500 til 1700 

medlemmer per dags dato 

 

- Fullmaktsmatrise 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



o Daglig leder reviderer eksisterende 

fullmaktsmatrise, og matrisen blir sendt ut til 

styret per e-post for behandling. 

 

- Handlingsplan: 

o Det utarbeides som tidligere en handlingsplan 

for arbeidsoppgaver i styret etter styremøtene, 

som også blir en fast sak på hvert styremøte. 

 

- Tomplasker i Idrettsparken 

o Daglig leder ordner med søppeldunker for 

kasting av tomflasker i Idrettsparken. 

 

 

Neste møte: Onsdag 28 september kl. 19.00 i Flerbrukshuset. 

 

 

Orkanger 29.08.2022 

    

 

 

.....................................  ...........................................  …………………….    

Tor Bach   Atle Larsen     Oda Sterten 

 

 

 

………………………. ……………………………  ……………………. 

Hermann Lund  Eivind Selven    Hege Berg 

 

 

 

………………………. ……………………………  ……………………. 

Kari Fossvoll   John Forvik    Atle Olav Sognli 

 

 

 

…………………….. 

Anders Skjøld (DL) 


